

Kreeg u 3 maanden aaneen minder geld op uw rekening (netto) dan de bedragen in de groene kolom in 2022, 2023 of 2025 dan komt u in aanmerking voor de witgoedwissel.

Overzicht van de bedragen genoemd in de Participatiewet, het Bbz 2004 en het Besluit LKS en minimumbedragen studietoelage in 2025	Maximaal per maand in 2022	Maximaal per maand in 2023	Maximaal per maand in 2025
Jongerennormen, zonder kinderen (art. 20, eerste lid)			
alleenstaande, indien hij 18, 19 of 20 jaar is	€326,42	€412,02	€439,37
gehuwden waarvan beide echtgenoten 18, 19 of 20 jaar zijn	€652,85	€824,04	€878,75
gehuwden waarvan een echtgenoot 18, 19 of 20 jaar is en de andere echtgenoot 21 jaar of ouder, zonder medebewoners	€1.270,85	€1.604,15	€1.710,64
Jongerennormen, met kinderen (art. 20, tweede lid)			€0,00
alleenstaande ouder, indien hij 18, 19 of 20 jaar is	€326,42	€412,02	€439,37
gehuwden waarvan beide echtgenoten 18, 19 of 20 jaar zijn	€1.030,62	€1.300,90	€1.387,26
gehuwden waarvan een echtgenoot 18, 19 of 20 jaar is en de andere echtgenoot 21 jaar of ouder, zonder medebewoners	€1.648,62	€2.081,00	€2.219,15
Normen 21 jaar tot pensioengerechtigde leeftijd (art. 21)			
een alleenstaande of een alleenstaande ouder zonder medebewoners	€1.322,18	€1.668,98	€1.779,78
gehuwden waarvan beide echtgenoten jonger zijn dan de pensioengerechtigde leeftijd, zonder medebewoners	€1.888,84	€2.384,25	€2.542,54
Normen pensioengerechtigden (art. 22)			
een alleenstaande of een alleenstaande ouder zonder medebewoners	€1.470,80	€1.853,49	€1.989,27
gehuwden die niet met een andere meerderjarige persoon dan de echtgenoot in dezelfde woning hun hoofdverblijf hebben, en waarvan één of meer de pensioengerechtigde leeftijd heeft bereikt, zonder medebewoners	€1.992,43	€2.512,02	€2.723,47
Normen kostendelersnorm (art. 22a, derde lid)			
onderdeel van de norm voor gehuwden waarvan een echtgenoot 18, 19 of 20 jaar is en de andere echtgenoot 21 jaar of ouder is, met een of meer kostendelende medebewoners, indien een of meer ten laste komende kinderen	€704,20	€888,88	€947,88
onderdeel van de norm voor gehuwden waarvan een echtgenoot 18, 19 of 20 jaar is en de andere echtgenoot 21 jaar of ouder is, met een of meer kostendelende medebewoners, indien geen ten laste komende kinderen	€326,42	€412,02	€439,37
Verhoging genoemd in artikel 23, tweede lid (t.b.v. premie Zvw)			
alleenstaande	€40,80	€54,60	€58,50
gehuwden	€94,80	€123,50	€131,30